
Op naar de zomer, op naar de 
vrijheid!

De vaccinaties komen stilaan op 
kruissnelheid. Ik wil iedereen op-
roepen om zich te laten vaccineren. 
Op die manier kunnen we zo snel 
mogelijk terug naar ons oude leven: 
een terrasje doen in onze gemeente of 
heerlijk ontspannen op een cultureel 
of sportief evenement. We zijn er 
bijna, hou je nog even aan de regels 
en we zullen eens te meer van onze 
vrijheid kunnen genieten.

Er is ook goed nieuws wat ons zwem-
bad betreft. Op enkele maanden tijd 
slaagde het gemeentebestuur erin om 
het zwembad te herstellen tegen een 
zeer lage prijs. Die ommekeer volgde 
(deels) na een tussenkomst van onze 
N-VA-fractie. Tegelijk stellen we ons 
wel vragen bij het volbouwen van alle 
open ruimtes in onze gemeente(n). 
Verschillende groene oases in Nijlen 
verdwijnen, met de goedkeuring van 
de huidige coalitie. Onbegrijpelijk.

Verder krijgt de N-VA vaak te horen 
dat we geduld moeten oefenen in ver-
band met ‘het grote mobiliteitsplan’, 
maar intussen worden overal in Nijlen, 
Kessel en Bevel verkeerswijzigingen 
doorgevoerd. Wachten is alleen van 
toepassing voor de oppositie?

Ik wens jullie alvast een fijne Vlaamse 
feestdag op 11 juli. Hou het veilig.

Kristine Peeters
Voorzitter

In 2017, nog voor de gemeenteraadsverkiezingen, werd betonrot vastgesteld 
onder de kuip van ons gemeentelijk zwembad. Daarom sloten de deuren 
definitief in juni 2019. De herstelkosten werden geraamd op 550.000 euro. 
Uiteraard een te grote kost.

Er werden plannen gemaakt samen 
met Herentals om het openlucht-
zwembad te overkappen. Nijlen zou 
die kost op zich nemen. Onze N-VA-
-fractie vernam intussen dat andere 
zwembaden in onze provincie voor 
veel minder geld gerenoveerd wer-
den. We waren dan ook niet verbaasd 
toen eind vorig jaar bleek dat de her-
stelling voor slechts een tiende van 
het oorspronkelijk genoemde bedrag 
mogelijk was. De uiteindelijke kost 
bedroeg een kleine 50.000 euro. Deze 
zomer gaat het zwembad opnieuw 
open voor maximaal tien jaar.

Onze N-VA-fractie vraagt zich af 
waarom het zo lang duurde om tot 
die beslissing te komen. Een paar 
telefoontjes naar gemeenten met 
dezelfde problematiek, kost toch niet 
zoveel tijd en moeite? Hopelijk trekt 
men de juiste lessen en belandt het 
zwembaddossier niet opnieuw voor 
tien jaar in de koelkast. Een goed 
beleid is nu plannen maken voor een 
nieuw zwembad, eventueel in samen-
werking met de buurgemeenten.

 Waarom liet de heropening van het zwembad zo lang op zich wachten?

Zwembad dan toch gerenoveerd:  
top- of wanbeleid?
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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 11 juni.



Gaan we Nijlen helemaal 
volbouwen?
Alle open ruimtes in onze dorpskernen worden in een ijltempo 
volgebouwd. De N-VA stelt zich daar vragen bij. Gaan we de 
laatste plekjes groen in onze gemeente laten verloren gaan 
door die nieuwe verkavelingen?

Op zich is onze N-VA-fractie niet gekant tegen nieuwbouw, als 
daar voldoende vraag naar is. Toch hebben we sterk de indruk 
dat er momenteel een overaanbod gecreëerd wordt om mensen 
uit andere steden en gemeenten aan te trekken. Wegens een 
gebrek aan tewerkstelling, evolueren we steeds meer naar een 
‘slaapgemeente’ met veel verkeer in onze dorpskernen. 

Om na te gaan of er wel nood is aan zoveel nieuwbouw, vroegen 
we bij de gemeente de verhouding van het aantal inwoners en 
het aantal nieuwe huizen van de laatste vijf jaar op. Beloofde de 
burgemeester bij zijn aanstelling niet dat onze gemeente lande-
lijk zou blijven?

Visie herbekijken
Zo goed als alle nieuwbouwprojecten zijn uitgerust met speel-
pleintjes, grasvelden en wateropvangen. Toch bevat slechts één 

vierkante meter in een open natuurgebied meer fauna en flora. 
De lage grondwaterstanden in Vlaanderen gaan we op die  
manier ook niet oplossen. Door de opwarming van de aarde is 
het meer dan ooit belangrijk om onze groene oases te behouden. 
We vragen het gemeentebestuur dan ook om hun visie over 
ruimtelijke planning te herbekijken en aan te passen aan de 
maatschappelijke veranderingen.

Extra fietsdoorsteken
Gemeenteraadslid Jan Verbraecken vindt dat er een fietsoversteek 
moet komen aan het kruispunt van de Grensstraat en de  
Looystraat op de Bouwelsesteenweg. Veel fietsers maken  
gebruik van die noord-zuidverbinding.

N-VA Nijlen zou graag een fietsoversteek zien zoals in Kessel ter 
hoogte van het Soldatenbos en even verder aan pizzeria La Rosa. 
Aan de Broechemsesteenweg wordt een nieuw fietspad aangelegd. 
Daarom vroegen we het gemeentebestuur of ze van de gelegenheid 
gebruik willen maken om een veilige oversteek te creëren van de 
Vogelzangstraat naar de Molenvaartstraat.

Overleg Wegen en Verkeer
De bevoegde schepen was 
akkoord dat de fietsover-
steken de veiligheid van de 
fietsers verhogen. Eerst moet 
de kwestie wel nog besproken 
worden met het Agentschap 
Wegen en Verkeer. We zijn 
benieuwd naar het resultaat 
van dat overleg en hopen dat 
veilige fietsoversteken gereali-
seerd kunnen worden.

Knip in de Kruideniersstraat en  
de Diepevoortstraat?
Het gemeentebestuur heeft plannen om de Kruide-
niersstraat en de Diepevoortstraat te knippen. Beide 
straten zijn landelijk gelegen met zeer weinig verkeer.

N-VA Nijlen is geen voorstander van drastische 
maatregelen, maar zou proberen om eerst verkeersrem-
mende alternatieven uit te proberen. We denken dan 
bijvoorbeeld aan een zone 30, fietsstraten, verkeers-
drempels, rijbaankussens, asverschuivingen en enkel 
plaatselijk verkeer toelaten. De Kruideniersstraat is bo-
vendien erg populair bij wielertoeristen. In onze ogen 
zal een knip eerder tot gevaarlijke situaties leiden.

 Fauna en flora verdwijnen voor bijvoorbeeld deze nieuwbouw aan de 
Koekoekstraat.

 De fietsdoorsteek aan de 
Grensstraat en de Looystraat.

 Moet er een knip komen in de Kruideniersstraat?

nijlen@n-va.be
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Parkeerproblemen 
aan het kerkhof in 
Kessel
Volgens de buurtbewoners van het 
kerkhof aan de Oude Bevelsesteenweg 
in Kessel ontstaat er regelmatig chaos 
bij begrafenissen. De reden is een te 
beperkt aantal parkeerplaatsen. Als 
gevolg daarvan wordt er zowat overal in 
de straat geparkeerd en zijn vele opritten 
geblokkeerd. 

Het probleem was door de geldende co-
ronamaatregelen een tijdje minder acuut, 
maar verdient daarom niet minder aan-

dacht. N-VA-gemeenteraadslid Joris De 
Bondt vroeg het gemeentebestuur daarom 
of ze in het ‘Kerkhofplan’, dat voorwerp 
vormt van een prijzige studie, rekening 
kunnen houden met de problematiek.

Wat kan er dan in afwachting van een 
structurele oplossing gebeuren? Volgens 
de burgemeester zijn de breedte van 
de Oude Bevelsesteenweg en de hogere 
ligging van het kerkhof de oorzaak van de 
parkeerproblemen. Ook aan de achterkant 
van het kerkhof, aan de Voetweg, kan er 
geparkeerd worden. Joris hoopt dat die 
mogelijke oplossing meegenomen wordt in 
de nieuwe plannen en dat er een maxi-
mum aantal parkeerplaatsen komt aan de 
Oude Bevelsesteenweg.

Nieuwe persoonlijk medewerker 
Tine Van der Vloet
Op 8 februari startte Charlotte Bats als nieuwe persoonlijk medewerker 
van Vlaams Parlementslid Tine van der Vloet.

Dag Charlotte, vanwaar 
de keuze voor een job in
de politiek?

“Al van kinds af aan had ik veel 
belangstelling voor politiek. Na mijn 
studies vergelijkende en internatio-
nale politiek aan de KU Leuven had 
ik de ambitie om voor de N-VA te 
gaan werken. Toen er een vacature 
voor persoonlijk medewerker van 
Tine van der Vloet vrij kwam, heb ik 
geen moment getwijfeld.”

“Dat gevoel zit nog steeds juist, want 
werken voor Tine is als een droom 
die uitkomt. Als Vlaams Volksver-
tegenwoordiger volgt ze alles wat 
met personen met een beperking te 
maken heeft. Dat alles was vrij nieuw 
voor mij, maar met haar hulp vond 
ik goed mijn weg in die moeilijke 
materie.”

Wat houdt je taken- 
pakket zoal in?

“In mijn functie als persoonlijk 
medewerker sta ik Tine bij met zowat 
alles wat je je kan voorstellen. Van 
haar agenda bijhouden tot de sociale 
media beheren over het voorbereiden 
van parlementaire activiteiten. Door 
de huidige coronamaatregelen en het 
verplichte telewerk kunnen we jam-
mer genoeg nog niet in het Vlaams 
Parlement gaan werken. Hopelijk 
komt daar snel verandering in.”

Charlotte en Vlaams Parlementslid 
Tine van der Vloet.

N-VA-lid in de kijker: 
Maurits Grielen
Maurits is met zijn 92 jaar het oudste lid van onze afdeling. Proficiat!

Huis Kerkplein: stand van 
zaken
Gemeenteraadslid Jan Verbraecken vroeg 
nogmaals naar een stand van zaken in 
verband met het huis op het Kerkplein. De 
gemeente kocht het huis enkele jaren geleden 
voor een flinke som geld, maar dat staat nu 
gewoon te verkommeren.

Er waren gesprekken aan de gang met de 
‘Zonnige Kempen’ om een sociale woning te 
bouwen op die plaats, maar die liggen voorlopig 
stil. De gemeente geeft voorrang aan andere 
projecten van de sociale huisvestingsmaat-
schappij. Er zou ook een offerte opgevraagd 
zijn om het huis af te breken en er een rustplek 
van te maken.

Op de 
vraag van 
Jan of de 
rustplek 
definitief 
was, had 
niemand 
van de 
meerder-
heid een 
ant-
woord. 
N-VA 
Nijlen 
hoopt, 
gezien de forse aankoopprijs, dat de gesprekken 
met de ‘Zonnige Kempen’ toch weer opgestart 
worden om er een sociale woning te bouwen.
Kwestie van ons gespendeerde centen niet 
zomaar verloren te laten gaan.

 Wordt dit huis eindelijk gesloopt?

 Ook aan de achterkant van het kerkhof 
kan er geparkeerd worden.

www.n-va.be/nijlen
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

Heeft u het DNA van de N-VA?
Doe de test!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

1. Een N-VA’er wil zoveel mogelijk autonomie voor Vlaanderen. 

2. Een N-VA’er gaat voor een hechte Vlaamse gemeenschap.

3. Een N-VA’er gelooft in het verhaal van rechten en plichten.

4. Een N-VA’er koestert zijn cultureel en ecologisch erfgoed.

5. Een N-VA’er gelooft in goed onderwijs als sociale springplank.

6. Een N-VA’er blijft niet aan de zijlijn staan.

7. Een N-VA’er gelooft in welvaartscreatie via vrij ondernemerschap.

8. Een N-VA’er voelt zich solidair met andere volkeren.

De N-VA telt in haar rangen mensen in alle soorten en maten. Toch zijn er enkele kenmerken die 
zowat alle N-VA’ers met elkaar gemeen hebben. Ze behoren als het ware tot het DNA van de N-VA. 

Benieuwd of u ook N-VA-DNA heeft?
Hieronder vindt u 8 typische N-VA-trekjes die u het antwoord geven.

Herkent u zichzelf in deze kenmerken? Word dan lid van de N-VA!
Surf naar www.n-va.be/word-lid | mail naar leden@n-va.be | bel naar 02 219 49 30

Het DNA van de N-VA 
volgens Bart De Wever

014229


